

義起守住這一刻-創意畢業照徵選活動

穿上學位服、透過鏡頭讓大家看見義守畢業生的無限創意！

趕快揪同學義起守住這永恆的一刻吧！

一、活動時間

(一)投稿：107/05/07(一)~107/05/21(一)

(二)投票：107/05/25(五)~107/05/31(四)

二、參賽資格：

(一)資格：本校應屆畢業生(限原創者)，僅接受個人參賽，不得以社團、系所及團體名義參加。

(二)作品：參賽照片內之人物需著學位服，解析度須高於 1200x1800 畫素。每人限報名一件作品。

三、獎項說明：

(一)最佳攝影獎 3 名：由主辦單位邀請教師擔任評審評選出 3 張作品，6/1(五)於「2018 畢業典禮專區」公布得獎名單，第一名獎金 5,000 元、第二名獎金 3,500 元、第三名獎金 2,000 元。

(二)最佳人氣獎 3 名：由全校師生投票選出，6/1(五)於「2018 畢業典禮專區」公布得獎名單，第一名獎金 3,000 元、第二名獎金 2,000 元、第三名獎金 1,000 元。

(三)最佳手氣獎 20 名：用票數來支持好作品！謝謝您的熱心參與，投票結束後將抽出 20 位幸運兒贈送精美馬克杯。

四、報名網址：<http://ez2o.co/9S3wV>

五、注意事項

(一)主辦單位保有使用參賽照片之權利。

(二)若經發現、檢舉盜用他人照片者，將取消參賽或得獎資格。

(三)請勿提供不雅照片，主辦單位保有照片審核及隨時修改或終止本活動之權利，如有變動將公告於「2018 畢業典禮專區」。

(四)競技競賽及機會中獎之獎金依中華民國所得稅法規定扣除。

六、主辦單位及承辦人：職涯發展中心、涂小姐(irene@isu.edu.tw、分機 2832)



Freeze the Time: Creative Graduation Photography Competition

Put on your cap and gown and take a graduation photo with classmates to show your best graduation photo idea!

I .Date & Time

- 1.Photo Submission: May 7, 2018 (Mon.) ~ May 21, 2018 (Mon.)
- 2.Voting: May 25, 2018 (Fri.) ~ May 31, 2018 (Thu.)

II.Rules:

1. All entrants are restricted to this year's graduands (also the ones who took the photos). Entries should be submitted by independent entrants instead of clubs, academic units, or groups.
2. Any person in the photo should wear a cap and gown, and the photo size should be bigger than 1200x1800 pixels. Each entrant is allowed to submit only ONE photo.

III.Awards & Prizes:

1. Top Three Photography Awards: The Organizer will invite faculty members to serve as judges and select three photos out of all entries. The winners will be announced on the Graduation Ceremony 2018 page on June 1, 2018 (Fri.).
 - a. 1st Place: NT\$5,000
 - b. 2nd Place: NT\$3,500
 - c. 3rd Place: NT\$2,000
2. Three Most Popular Awards: The winners will be announced on the Graduation Ceremony 2018 page on June 1, 2018 (Fri.) following the voting by all the faculty members and students.
 - a. 1st Place: NT\$3,000
 - b. 2nd Place: NT\$2,000
 - c. 3rd Place: NT\$1,000
3. Twenty Participation Prizes: In gratitude for your participation in this competition, a lot-drawing will be held after the voting to select twenty winners, and each winner will be awarded a mug.

IV.Online Entry: <http://ez2o.co/9S3wV>

V.Notes:

1. The Organizer reserves the right to use the photos entered in this competition.
2. Any entrant will be disqualified or deprived of the award if he/she is found to have misappropriated the photo of another.
3. It is strictly prohibited to submit compromising photos. The Organizer reserves the right to review the photos, to change the terms and conditions of this competition without prior notice, and to terminate this competition at any time. Any changes will be announced on the Graduation Ceremony 2018 page.
4. For prizes or payment from contests and games won by chance, a certain tax rate will be applied to the full payment pursuant to the Income Tax Act of the Republic of China.

VI.Organizer & Contact Person: Ms. Tu of Career Development Center (irene@isu.edu.tw; ext. 2832)

